

CANADA

TREATY MADE AT WASHINGTON

BOUNDARY WATERS

Exchange of Notes between CANADA and the UNITED STATES OF AMERICA

Washington, March 30, 1978

In force March 30, 1978

Eaux Limitrophes

Échange de notes entre le CANADA et les ÉTATS-UNIS D'AMÉRIQUE

Washington, le 30 mars 1978

En vigueur le 30 mars 1978

<p>1. The following text is the English version of the Exchange of Notes between Canada and the United States of America, dated March 30, 1978, concerning the Boundary Waters between the two countries.</p>	<p>2. Le texte qui suit est la version française de l'échange de notes entre le Canada et les États-Unis d'Amérique, daté du 30 mars 1978, concernant les eaux limitrophes entre les deux pays.</p>
<p>3. The following text is the French version of the Exchange of Notes between Canada and the United States of America, dated March 30, 1978, concerning the Boundary Waters between the two countries.</p>	<p>4. Le texte qui suit est la version anglaise de l'échange de notes entre le Canada et les États-Unis d'Amérique, daté du 30 mars 1978, concernant les eaux limitrophes entre les deux pays.</p>